
 

 

 

 

Folketingets Udvalg for Fødevarer,  

Landbrug og Fiskeri 

 

 

København, den 18. februar 2009 

Sagsnr.:  

  

 

 

 

 

 

 

Folketingets Udvalg for Fødevarer, Landbrug og Fiskeri har i skrivelse af 12. januar 

2009 (Alm. del - spørgsmål nr. 162) udbedt sig min besvarelse af følgende spørgsmål, 

som er stillet efter ønske fra Per Clausen (EL): 

  

Spørgsmål 162: 

 

”Ministeren bedes redegøre for, hvorfor Plantedirektoratet endnu ikke har 

færdigbehandlet en henvendelse fra Økologisk Landsforening fra foråret 2007 om at 

indføre et krav om, at økologisk væksthusproduktion skal foregå i husets bundjord?” 

 

 

Svar: 

 

I fortsættelse af mit foreløbige svar af 23. januar 2009 kan jeg oplyse, at sagen er 

færdigbehandlet. Jeg har ved besvarelse af spørgsmål 159 fremsendt kopi af mit svar til 

Økologisk Landsforening.  

 

 

 

 

Eva Kjer Hansen 

 

 

/Christina Rughede 

 

 

 

 

 
 

 

 

Udvalget for Fødevarer, Landbrug og Fiskeri 
FLF alm. del - Svar på Spørgsmål 162
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